

基督教香港崇真會

西貢樂育幼稚園 TSUNG TSIN MISSION OF HONG KONG SAI KUNG LOK YUK KINDERGARTEN

西貢普通道19號E 19E, Po Tung Road, Sai Kung

Tel: 2792 2245 Email:sklokyuk@yahoo.com.hk 網址 Website: http://www.sklokyuk.edu.hk



《入學申請表 APPLICATION FORM 2025-2026》

		□幼班(K.1)	□上午班 Mo	rning Class					
報讀班級 Class		□低班(K.2)	□下午班 Aft	ernoon Class					
		□高班(K.3) □全日班 Whole-day Class							
CI	ass	1. 4.7	**請填寫優先次序	,「1」為最優先,其次為「2」及「3」	•				
			Please fill in the and follow by "	e priorities, "1" is the highest priority, 2" and "3".		貼近照(證件相)			
中文姓名			and follow by	性別		Paste a photo			
Name in Chinese			Sex						
英文姓名			出生地點 Place of birth						
Name in English 出生日期				出生證/證件號碼					
Date of birth				Birth Cert. / Passport No.					
住址									
Address									
通訊地址((如與以_	上住址相同,可毋須填寫) Corres	pondence Address (i	if different from the above address)					
				T					
父親姓名 Name of Father				職業Occupation					
				聯絡電話 Contact No.:					
				聯給电品 Comact No.:					
17.20日44	- <i>勺</i>			職業Occupation					
母親姓名 Name of Mother				聯絡電話 Contact No.:					
				柳始电台 Contact No					
	1)第一輪截止報名日期:2024年11月15日。								
	Application deadline (first round): 15 th November 2024.								
	2)報名	2)報名時請繳交下列文件及費用(繳交之費用及文件,不設退還、延用或轉用)							
		□貼上足夠郵費及填上地址之回郵信封一個 □出生證(或居港證明文件)副本							
		□防疫注射卡(針卡)副本(正	背面:正面有學生:						
		Please submit the application form along with the application fee (HK\$40) and the required documents as follows:							
		(Fees paid and documents submitted are non-refundable, non-deferrable, and non-transferable.):							
		A self-addressed, stamped envelope with sufficient postage							
		A copy of birth certificate (or Hong Kong residency document)							
注		☐ Copy of immunization card (both the front side-showing the student's name and the back side-showing the vaccination record) ☐ Application fee of \$40							
意		• •							
事		3)申請人提供的資料,只用作申請入學用途。根據《個人資料(私隱)條例》家長有權要求查閱及更正以上個人資料。							
項		The information provided by the applicant shall be used solely for admission purposes. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, parents have the right to request access to and correction of the personal data provided above.							
NOTES									
		4)取錄情況:本校收生方式不設面試考核,亦不會以先到先得方式取錄學生。 如報名人數超過學額上限則進行抽籤。(如申請學童為本校學生的弟妹,或為本校畢業生的弟妹或子女,或其父母在本 校工作,則其申請將獲優先處理) 結果將於2024年12月中以書信形式通知。							
		dmission Policy: Admission is not conducted on a first-come, first-served basis, and face-to-face interviews will not be held for							
		ssessment. If the number of applicants exceeds our quota, placement would be allocated by drawing lots. (If the applicant's sibling							
		s a current student or graduate of our school, if the applicant is a child of our school's graduate, or if the applicant's parent(s)							
		work at our school, then their application will be given priority. The results will be communicated by letter in mid-December 2024.							
)獲取錄者須於2025年1月4日帶同教育局發出之「幼稚園入學註冊證」到校辦理註冊手續以確定學位。							
		Successful applicants are requested to bring the "Registration Certificate for Kindergarten Admission" issued by the Education Bureau to the school on January 4, 2025, to complete the registration procedure and secure a place.							
備註 Remarks		日期 Date of Application			中文	English			
		希望書信往來或通告等以右列語 se indicate your preference for the		notice printed	一	English			
	c)列寫兄/姊在本校就讀班別或父/母/兄/姊在本校畢業年份。(附證件副本:畢業證書)								
Remarks									
	Sibling at school or the year of graduation of parent/sibling)				
	(Ple	ease provide a copy of certificate.)		(就讀班別 Class:/ 畢業年份 Year of graduation:)					